
Zpráva poradce chovu za rok 2020 a 2021  

 

V posledních dvou letech byly díky pandemii z velké části zrušeny 
výstavy psů. Přesto se však nezastavila chovatelská činnost v našem 
klubu. 

Ke konci roku 2019 jsem vystavila 3 krycí listy. 

V chovatelské stanici Bears of Prague se ze spojení feny Funny Cover 
Girl a maďarského psa Reding Retriat with Silver Panda narodila 3 
štěňata – 2 psi a 1 fena. 

V chovatelské stanici od Chmelového štoku se ze spojení Graciella od 
Chmelového štoku a Diamon Bambini di Praga narodilo 11 štěňat. 
Zapsáno bylo 9 / 7 psů a 2 feny /. Dvě štěňata uhynula. 

V chovatelské stanici Chlupatý méďa se fenu Amálka Chlupatý méďa 
psem Pampalini Modrý kaňon nepodařilo nakrýt. 

V roce 2020 jsem vystavila 7 krycích listů: 

KL 1/20   V chovatelské stanici Angels of Destiny byla kryta fena High    
Heels vom Rangsdorfer See psem Dustin Hoffman Shaggy Edition. 
Fena nezabřezla. 

KL 2/20   V chovatelské stanici DEMABO se ze spojení Q Mona Lisa 
a.d. Elbe-Urstromtal a Zottels Devil Wears Prada narodilo 7 štěňat. 
Zapsáno bylo 5 / 3 psi a 2 feny/. Jedno štěně se narodilo mrtvé a 
jedno uhynulo po porodu. 

KL 3/20    V chovatelské stanici Agel Moravia byla inseminací 
zmrazeným spermatem psa Digby aus dem Rotmaintal z Německa 
kryta fena Macoes Elastyna. Vzhledem k pandemické situaci a 



hygienickým předpisům nebylo možno vycestovat za psem. Fena 
nezabřezla. 

KL 4/20  V chovatelské stanici Sunny Heights byla kryta fena Orisha-
Omi psem Eduard von Goitzschesee. Narodila se 4 štěňata. Zapsána 
byla 2 / 2 psi/. 

KL 5/20   V chovatelské stanici Chlupatý méďa byla kryta fena Amálka 
Chlupatý méďa maďarským psem Redings Retreat with Silver Panda. 
Z tohoto spojení se narodilo 6 štěňat / 4 psi a 2 feny/. 

KL 6/20  V chovatelské stanici Modrý kaňon byla nakryta fena Penny 
Lane Aretha Franklin německým psem Happy Panda Favory Canissa 
XXII. Narodilo se 7 štěňat / 3 psi a 4 feny/. 

KL 7/20  V chovatelské stanici Agel Moravia byla kryta fena Macoes 
Elastyna psem Reata’s Winter. Narodilo se 7 štěňat / 6 psů a 1 fena/. 

V letošním roce byly zatím vystaveny pouze 2 krycí listy. 

KL 1/21  V chovatelské stanici DEMABO byla kryta fena Q Mona Lisa 
a.d.Elbe-Urstromtal německým psem Angel Quadro UNO from 
Stone’s. Fena nezabřezla. 

KL 2/21  V chovatelské stanici Modrý kaňon byla kryta fena Borgia 
Modrý kaňon Kabrimo psem Quartermaster Modrý kaňon. Fena 
zabřezla, štěňata však byla během březosti resorbována. 

Za dva roky bylo tedy vystaveno celkem 12 krycích listů. 5 fen 
nezabřezlo a ze 7 vrhů bylo zapsáno PK 39 štěňat. Z toho bylo 12 
štěňat vyvezeno mimo českou republiku. Takže nám jich zde zůstalo 
27. 

Chtěla bych proto apelovat na chovatele, aby se zajímali o své 
odchovy. Chovatelská činnost nekončí prodejem štěňat. Chovatel by 
měl být nápomocen novým majitelům radou ohledně výživy štěněte a 



údržby srsti. Je potřeba nové majitele motivovat a nasměrovat 
k tomu, aby jejich psi a feny mohli být v budoucnu uplatněni v chovu. 

 

Do chovu jsme zařadili na konci roku 2019 fenu Q Mona Lisa a.d. 
Elbe-Urstromtal. 

V roce 2020 byli uchovněni 2 psi: Quentin Tarantino Modrý kaňon a 
Quartermaster Modrý kaňon. Do chovu byla zařazena fena Macoes 
Elastyna. 

V roce 2021 byly do chovu zařazeny 4 feny: Quendolina Modrý 
kaňon, Cilis Karina Bohemia, Cara Mia Kabrimo a Henrietta od 
Chmelového štoku. 

Do chovu byli zařazeni 4 psi: Claudius Karina Bohemia, Cyril Karina 
Bohemia, Rowley Modrý kaňon a Rin Tin Tin Modrý kaňon. 

Vzhledem k tomu, že se uskutečnila klubová výstava ve Valticích a 
speciální výstava v rámci světové výstavy v Brně, mohli si i další psi 
splnit podmínku pro zařazení do chovu. 

Jeden pes a osm fen mají již vyhodnoceno vyšetření DKK a já 
očekávám jejich zařazení do chovu po dodání veškerých dokladů, 
nutných k uchovnění.  

Ne každý veterinář má zkušenosti s vyhotovením snímků DKK. Ty jsou 
pak zasílány MVDr. Duchkovi a jeho hodnocení může být ovlivněno 
nekvalitou snímku. V posledním roce se objevilo u 3 psů hodnocení 
DKK C a D. Dva z nich podali odvolání ke Komoře veterinárních lékařů 
v Brně. Po novém RTG snímku a jeho vyhodnocení odvolací komise 
vyhodnotila DKK stupněm B. Proto doporučuji obracet se na 
veterinární zařízení, která mají s RTG kyčelních kloubů zkušenosti. 



Rozhodla jsem se doplnit formulář pro uchovnění o specifikaci barvy 
oka na: tmavě hnědé – středně hnědé – světle hnědé – žluté/dravčí/. 
V zájmu chovu je nezesvětlovat barvu oka. 

Děkuji a přeji všem mnoho chovatelských a výstavních úspěchů. 


